
Referat fra ekstraordinært afdelingsmøde i afd. 20, Marienlystvangen

Tirsdag 1. marts 2016,  kl. 19.00 – 20.45     

Tilstede
- Fra ØB: Lena Hillgaard (social vicevært)
- Fra afdelingsbestyrelsen: Lene, John, Bo og Jesper (referent)
- Beboere: Repræsentation fra 5 husstande (foruden bestyrelsen).

Mødet afholdt i Fælleshuset, Marienlystvangen 125

 Indledning
Lene indleder, som formand for afdelingsbestyrelsen mødet,
Bestyrelsen har aftalt med ØB, at der fremadrettet afholdes jævnlige 
koordineringsmøder, vedr. råderet, tilbygning og andre anlægsarbejder.

Lene konstaterer, at mødet er rettidigt indkaldt og at mødet – til trods for det noget 
spartanske fremmøde – er beslutningsdygtigt.

 Delegerede
Lena vælges til ordstyrer og 'stemmeudvalg'.
 

 Udlejepriser for Fælleshus
Bestyrelsen har fremlagt forslag om justering af udlejepriserne for Fælleshuset, jfr. 
fremsendte mødeindkaldelse. 
Forslaget vedtages med kvalificeret flertal.

 Suppleanter
Emma og Yoosef viser interesse for, at indtræde i afdelingsbestyrelsen som 
suppleanter.

Bestyrelsen sigter på, at supplere bestyrelsen med to personer.
Kandidaterne bliver enstemmigt valgt.
Efter hurtig konstitution, er Yoosef herefter 1. suppleant og Emma 2. suppleant.

 Eventuelt
Merete spørger til, hvordan forordningen er, vedr. rengøring af Fælleshuset.
Lene præciserer, at det er vedtaget, at dem der lejer huset, overtager det i forefunden 
stand, og er forpligtet til, at aflevere det i rengjort og opryddet stand.
Her ud over, opryddes og rengøres der efter de ugentlige arrangementer, af dem der 
benytter huset..
Emma vil desuden gerne stå for, at holde toilettet i sanitær stand, på ugentlig basis.

 Dirigenten afslutter mødet og takker for god ro og orden

------------
Lena orienterer – udenfor dagsorden – om igangværende og fremtidige, sociale og 
praktiske aktiviteter i Storbylandsbyen.


